
Referat af skolebestyrelsesmødet onsdag den 22.02.17. 

Ordstyrer: Annie 

Referat: Mikael 

Afbud fra Janne.  

1. Nyt fra formanden: 

De andre skolers formænd mødes i næste måned hvor Annie deltager. 

2. Nyt fra ledelsen: 

Fagfordelingen er i gang. Elevtallet tyder på at der kunne være behov for yderligere en lærer til 

næste skoleår. Der iværksættes en trivselsmåling i den kommende tid for kommunens 

medarbejdere. 1., 3. og 5. skal bl.a. deltage i en undersøgelse vedr. folkeskolereformen. 

Legepladsen skal renoveres og ” fix det puljen” betaler, sandsynligvis, for renovering og nye 

forbedringer af legepladsen. Der er nu spredt nøddesten på shelterpladsen. Stien til shelterpladsen 

belægges med flis. Til sommer er det planlagt at kurserne vedr. DGIprofilskole starter op. Der er 

indhentet tilbud på tyverisikring af de to fløje og administrationsgangen. 

3. Nyt fra elevrådet: 

Elevrådet har planlagt skolefesterne og står bl.a for musikken. Elevrådet orienterede skolens elever 

omkring DropMob. 

4. Antimobbestrategi: 

Lærernes og pædagogernes bidrag til antimobbestrategien er blevet lavet i dag på sfo- og 

lærermødet. På trivselsdagen arbejder eleverne med deres bidrag. Skolebestyrelsen og forældre 

arbejder med deres bidrag onsdag den 15. marts. Per indkalder til et møde vedr. planlægning af 

forældrenes bidrag. 

5. Skolens jubilæum: 

Skolens 60 års jubilæum skal fejres torsdag den 28. september 2017, evt. sammen med indvielse af 

ny fløj. Per har været på lokalhistorisk arkiv og fundet materialer. Elevrådet og pædagogiskråd skal 

gøre sig tanker om dagen.  Ligeledes inviteres forældrebestyrelsen med i processen. Punktet sættes 

på til aprilmødet. 

6. Skolens kostpolitik revurderes: 

Politikken er anbefalinger og ikke retningslinjer, hvilket der er enighed om er godt. 

Forældrebestyrelsen siger god for den reviderede kostpolitik. Politikken findes på skolens 

hjemmeside. 

7. Økonomi: 

God økonomi, vi ender ud, hvis det holder, med en forbrugsprocent på ca. 83 %. 

8. PCB renovering:  

Der er en ekstra regning da det viser sig at de elektriske installationer ikke er lovlige efter nutidens 

standard. Arbejdet går egentlig godt og forløber planmæssigt. Der er kommet ønsker til nyt 

inventar, bl.a. solafskærmning, natur/tekniklokalet og reoler. Pavillionen rives ned i skolernes 

sommerferie. 



9. Høring ved. organisering af Kalundborg kommunes modtagetilbud: 

Skolebestyrelsen anbefaler modtageklasser på almenskoler, hvor de kan vænne sig til skolegang og 

sprog og følelsesmæssigt, i ro og mag, i et mindre miljø tilpasse sig en dansk folkeskole. 

10. Høring vedr. skolernes kvalitetsrapport 2016: 

Vi vil anbefale at følge folkeskoleloven og udarbejde en kvalitetsrapport hvert 2. år. 

 

11. Evt. 

 


